
  

  Kolding Orienterings Klub 

Generalforsamling i Kolding Orienterings Klub 

Onsdag den 19. februar 2020, kl. 19.30 

 

REFERAT 
 

 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslår Steen Sig, som blev valgt. 

 
2. Beretning 
Formanden læste formandens/bestyrelsens beretning op mens der rullede en 

billedkavalkade fra året der gik. Beretningen kan efterfølgende læses på klubbens 
hjemmeside. 

Beretningen dækker over årets aktiviteter for områderne: Klubliv, Sportsligt, 
Arrangementer, Kort og skove, Økonomi, WOC2020 og øvrigt bestyrelsesarbejde.  
 

Der var kun en enkelt kommentar omkring starttidspunkt på lørdagstræningsløb – 
dette blev skubbet til punktet Eventuelt. 

 
3. Regnskab og budget 
Kassereren gennemgik regnskabet. Et budgetteret underskud på 32.475 kr. blev til et 

resultat på -13.029 kr., så cirka 20.000 kr. bedre end budgetteret. Dette skyldes 
hovedsageligt lejeindtægt på SI-brikkerne samt at jubilæumsarrangementet blev 

billigere end budgetteret.  
Kassereren gennemgik herefter detaljeret de enkelte poster, samt aktiver og passiver.  
Klubbens egenkapital er herefter på 244.299,40 kr.  

 
Regnskabet blev godkendt. 

 
Herefter blev budget 2020 gennemgået med enkelte spørgsmål. Der er budgetteret 
med et overskud på 26.175 kr. 

 
4. Fremtidsplaner 

Formanden gennemgik bestyrelsens målsætning for 2020 på områderne: 
WOC2020, Klubliv, Sportslig, Arrangementer, Kort og skove og Økonomi. 

Disse fremgår af sidste side i beretningen og vil også kunne ses på hjemmesiden. 
Der var enkelte spørgsmål hertil.  
 

5. Indkomne forslag 
Fastsættelse af kontingent: Der er foreslået en kontingentændring. 0-7 år forhøjes fra 

50 til 200 kr. Forslaget blev vedtaget. 
 
6. Valg af bestyrelsen 

Genvalg til Aase Eg Pedersen og Per Eg Pedersen. 
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7. Valg af suppleanter 
Nicoline Lorenzen og Anders Dalgaard blev valgt 

 
8. Valg af revisor 

Marianne Iversen blev valgt 
 

9. Valg af revisorsuppleant 
Jes Aage Henning blev valgt 
 

10. Eventuelt 
Trængsel i omklædningsrummene om onsdagen. Kan vi starte et kvarter senere? 

Tages op til efteråret, da problemet er størst om vinteren. 
 
Træningsløb om vinteren, starttidspunkt kl. 12 – skal det fortsætte? Umiddelbart 

stemning for at fortsætte. 
 

Lilllebælt Halvmaraton er i år d. 16. maj – flyttet i forhold til tidligere – vores 
koordinator Jan Lottenburger kan ikke i år – og vi får lidt mindre betaling, men skal så 
også stille med lidt færre hjælpere – vil vi fortsat være med? Umiddelbart stemning 

herfor. 
 

Spørgsmål til klubtøj – tøj til Mini-O bør kunne arrangeres udenom kontrakten med 
Trimtex. 
 

Tak til dirigenten. 
 

Afsluttet kl. 20.50 
 
 

 
 

Dirigent 
 
 

……………………………………………………………………… 
Steen Sig Andersen 

 
 
Formand 

 
 

……………………………………………………………………… 
Tina Blach 


